



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDANIAN SAUDI INVESTMENT HOUSE FOR DEVELOPMENT AND INVESTMENT Date: 18-02-2025 02:23:26 PM Subject: Moving the company headquarters</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بيت الاستثمار الأردني السعودي للتطوير والاستثمار التاريخ: 18-02-2025 02:23:26 PM الموضوع: نقل مقر الشركة</p>
<p>Based on the disclosure instructions, please inform you that the new company's offices are as follows: Amman - Al-Rajaib - behind Mercedes Company / next to Al-Ghad Plastic Industries Company Phone number: 0796764653</p>	<p>بالإستناد إلى تعليمات الافصاح ، يرجى إعلامكم بأن مكاتب الشركة الجديدة هي على النحو التالي : عمان - الرجيب - خلف شركة مرسيدس / بجانب شركة الغد للصناعات البلاستيكية هاتف رقم : 0796764653</p>
<p>18-02-2025</p>	<p>18-02-2025</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Osama Al-nafea</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Osama Al-nafea</p>